
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyit sikerült előrelépni az egészségügy és a betegek érdekében megfogalmazott 5
pontos intézkedési tervünkben megjelölt területeken?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánunk benyújtani Dr . Csehák Judit egészségügyi, szociális és családügyi
miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A szocialista kormányzás egy éve alatt nem történt pozitív elmozdulás az egészségügy, a
betegek védelmében, ezért 5 pontból álló javaslatcsomagot fogalmaztunk meg annak
érdekében, hogy az egészségügyi ellátás színvonala javuljon :

•

	

Egyenlítsék ki a gyógyszerköltségeket, szüntessék meg az aránytalanságokat
•

	

Csökkentsék a betegek várakozási idejét
•

	

Kössenek többéves, átfogó megállapodás a gyógyszergyártó cégekkel
•

	

Vállaljanak garanciát arra, hogy az egészségügyi ellátásért a jövőben se kelljen fizetniük a
betegeknek

•

	

Állítsanak fel egy olyan intézményt, ami az egészségügyi szolgáltatások minőségét
ellenőrzi

Öt olyan pont, amelyben - a kormányprogramjuk és Miniszter Asszony bizottsági
meghallgatása alapján - úgy láttuk, egyetértés van közöttünk .

Kérdezzük Miniszter Asszonytól :

K/5095 .

írásbeli kérdés

-Mennyit sikerült előrelépni az intézkedési tervünkben is felsorolt területeken?



Várjuk megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . szeptember 2 .
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